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Geachte leden van de raad,

Op 22 november heeft de fractie van de Partij voor de Dieren raadsvragen gesteld over het maaien van 
riet naar aanleiding van een incident in de wijk Rietlanden.

Vraag 1
Gegeven het gemeentelijk maaibeleid en onderliggende maaibestekken, is dit incident dan a) een vorm 
van 'acceptabele' nevenschade of b) een ongewenste gebeurtenis die niet had mogen optreden?

Antwoord
Wij zijn van oordeel dat er bij werkzaamheden geen schade mag worden toegebracht aan in het 
openbaar gebied aanwezige dieren en betreuren het opgetreden incident zeer. 

Vraag 2
In geval van optie b): Welke acties worden ondernomen door de gemeente om te voorkomen dat zoiets 
nog een keer gebeurt?

Antwoord
Bij de voorbereiding en de uitvoering van de werkzaamheden is in de werkopdracht opgenomen dat de 
“Gedragscode bestendig beheer en onderhoud groenvoorzieningen” van Stadswerk moet worden 
nageleefd. Hiermee wordt schade aan fauna zoveel mogelijk voorkomen.
Tijdens het bestuurlijk overleg met het Hoogheemraadschap van Delfland is dit onderwerp ook ter 
sprake gekomen. De gedragscodes en protocollen die op dit onderwerp door zowel de gemeente als het 
hoogheemraadschap worden gehanteerd, zullen met elkaar worden vergeleken en waar nodig worden 
aangepast.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Het college van Pijnacker-Nootdorp,

J.P.R. Woudstra mevrouw F. Ravestein
secretaris burgemeester


